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Marts 24 
Slangerup Håndbold, beachvollybaner. 
3. høringssvar  
 

Frederikssund Idrætsråd har modtaget fornyet ansøgning i høring fra Slangerup håndboldklub om 212.923 kr. ex. 
moms (inkl. 15% UFO) til etablering af 2 beachhåndboldbaner ved SIK. De bidrager selv med 100.000 kr. 
 
 
 
Midlerne i puljen skal anvendes til følgende formål: 

• Fornyelse og vedligehold af eksisterende anlæg til idræt 
• Fornyelse og vedligeholdelse af klubhusfaciliteter 
• Energibesparende initiativer (vand, varme, isolering m.v.) 
• Anlæg af nye idrætsfaciliteter 
• Anlæg af idrætsfaciliteter, der kan tiltrække nye borger til fysisk aktivitet  
• Fornyelse og forbedring af handikaptilgængelighed på idrætsfaciliteter  

 
Ansøgningen falder ind under punktet Anlæg af nye idrætsfaciliteter 
 
Vi har i tidligere høringssvar i nov.23 påpeget følgende: 
 

• Det er jf. tilbuddene ikke klart om der er tale om 2, 3 eller 4 baner. Selv om det i følgeskrivelse er 
skrevet 2. 

• Det er ikke helt klart om der er tale om at det er planen at der skal være planlagt træning på faciliteten, 
eller om det alene er et anlæg til frivillig aktivitet. 

• Vi er ikke vidende om at Fr.sund idrætsanlæg har været involveret i planerne og placeringen. 
• Hvordan forholder Fr.sund idrætsanlæg sig til drift og vedligeholdelse af disse baner og dræn af 

området, herunder også fremtidige driftsomkostninger. 
• Nærheden til mini-byen og de lave hegn om denne rejser spørgsmålet om placeringen er velovervejet, 

eller om det vil kræve yderligere anlæg af højere hegn m.m. 

Dette bør som vi ser det være afklaret før der kan tages endelig stilling til et projekt af denne karakter. 
 
 
I det nye materiale er det dejligt at se at flere af ovenstående punkter er belyst, men der udestår som vi ser det 
stadig et par forhold der bør afdækkes: 
 

• Det er ikke helt klart hvordan anlægget kan benyttes til frivillig aktivitet, da den omtalte port (adgang 
for gående) os bekendt er aflåst. 
 
• Hvordan forholder Fr.sund idrætsanlæg sig til dræning af området, hvor anlægget ønskes placeret? I 
den seneste tid (med store mængder regn) har der været store områder med vand på arealet. Vi tænker at 
en sandbane måske kræver yderligere drænering af arealet for at kunne tørre ud, hvilket vi mener bør 
afklares på forhånd. 



 
• Vi undrer os over hvorfor SOIFs holding som der sfsluttes med er relevant, når anlægget ikke placeres 
på et græsareal? ”SOIF benytter hele græsarealet ved afvikling af fodboldstævnet Fjordcup, og ser 
udfordringer ved at dele af arealet inddrages til beachanlæg”. 

 

Såfremt disse afklares uden at anlæget væenstligt fordyres støtter vi forslaget. 

22. marts oplyses Følgende i mail fra forvaltningen: 
 
”Der arbejdes stadigvæk med en placering på græsarealet, samt 2 forskellige løsninger ved placering på 
grusarealet. Der er siden sidst sket lidt med priserne. Det betyder følgende: 
  
Placering på græsareal = 615.000 kr. 
Placering på grusareal med løsning 1 (sandkanter): 807.000 kr. 
Placering på grusareal med løsning 2 (betonkanter + bænk): 915.000 kr. 
  
Foreningen bidrager med 100.000 kr.” 
 
 
Der er hermed tale om en i vores øjne meget markant fordyrelse, og i en størrelse hvor i hvert fald en af 
optionerne selv efter forenings eget bidrag er fratrukket overstiger puljens max. ramme på 800.000 og dermed 
skal behandles på budgettet. 
 
Der er ligeledes ikke givet tilbagemelding om hvorledes Fr. sund idrætsanlæg forholder sig til anlæg og drift, 
således som vi tidligere har efterspurgt. 
 
 
På det nærværende grundlag mener vi derfor ikke at kunne støtte at forslaget udføres inden for puljens rammer. 
 
 
 
Med venlig hilsen 

Frederikssund Idrætsråd 
 
Frank Davidsen Formand 
Michael Stehr Næstformand 

 


